
 

 
 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
П Р О Т О К О Л 

засідання з питань промислової політики, підприємництва, транспортної 
інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 

енергозбереження, зв’язку та цифровізації 
                                  
                                                        

 
від 12 грудня  2024 року Миколаїв № 22

 
                                                 Початок: 10:00
 

Всього членів постійної комісії – 11 чол. 
 
Головуючий: Кухта І. 

 

Присутні: Кіч І., Кухта І., Порхун В., Шевченко В., Фат’янов А.,  
Олабін В. 
 

Відсутні: Кукуруза О., Миронова В., Шульгач С. 
 

  
В засіданні постійної комісії прийняли участь перший заступник голови 

Миколаївської обласної ради Андрєєв Д., депутат обласної ради Демченко Т. 
Кухта І. проінформував присутніх членів комісії, що їм надіслані матеріали 

засідання комісії обласної ради, а саме: проєкт порядку денного засідання 
постійної комісії, документи та інформацію, які стосуються питань проєкту 
порядку денного. 

Далі, Кухта І. проінформував членів постійної комісії, що до Закону України 
«Про місцеве самоврядування в Україні» внесені зміни щодо забезпечення 
прозорості місцевого самоврядування, і починаючи з сьогоднішнього засідання 
комісії буде проводитись поіменне голосування під час прийняття рішень (зміни 
набрали чинність з 15.05.2024). 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував затвердити порядок 
денний засідання постійної комісії обласної ради  

Зазначене питання поставлено на голосування.  
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фатьянов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
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 Олабін В. – за.
Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0.

ВИРІШИЛИ: затвердити запропонований порядок денний 
засідання постійної комісії обласної ради. 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Миколаївської області на 2025 рік. 
 
Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 

департаменту економічного розвитку та регіональної політики Миколаївської 
обласної військової адміністрації. 

 
2. Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру медико-

соціальної експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання до 
Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Ткаченко Ірина Станіславівна - в.о. начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації. 
 
3. Про надання згоди на списання окремого індивідуально визначеного 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області (що обліковується на балансі обласної ради). 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна - керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, уповноважена особа з питань запобігання 
та виявлення корупції у  виконавчому апараті обласної ради. 

 
4. Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого скликання на 

2025 рік.    
 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами 

виконавчого апарату обласної ради 
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5. Про план роботи Миколаївської  обласної ради з регуляторної 
діяльності на 2025 рік. 

 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами 

виконавчого апарату обласної ради 
 
Різне. 
 
1. Про звернення депутата  обласної ради Ірини Шабільянової стосовно 

проведення ремонтних робіт автомобільної дороги обласного значення 
О151114, яке сполучає селище Миролюбове Воскресенської територіальної 
громади та автомобільну дорогу національного значення Н11. 

 
Інформує:  Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

Миколаївської обласної ради з питань промислової політики, підприємництва, 
транспортної інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 
енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
2. Про звернення депутата  обласної ради Демченко Тетяни стосовно 

встановлення світлофора на перехресті доріг Н14 (Кропивницький – Миколаїв) 
і Р55 (Одеса-Вознесенськ - Новий Буг), забезпечення освітлення цього 
перехрестя,  а також забезпечення освітлення вул. Покровської в с. Возсіятське, 
вулиць в селах Водяно-Лорине та Ольгопіль Вознесенського району  
Миколаївської області, по яких проходить  траса Н14. 

 
Інформує:  Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

Миколаївської обласної ради з питань промислової політики, підприємництва, 
транспортної інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 
енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
3. Про звернення депутата  обласної ради Демченко Тетяни стосовно 

проведення капітального ремонту доріг у с. Возсіятське Вознесенського 
району Миколаївської області 

 
Інформує:  Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

Миколаївської обласної ради з питань промислової політики, підприємництва, 
транспортної інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 
енергозбереження, зв’язку та цифровізації
  

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми економічного і соціального 
розвитку Миколаївської області на 2025 рік. 

Доповідач: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної політики Миколаївської 
обласної військової адміністрації. 
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ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Олабін В., Фат’янов А.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 
розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 
на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
 Олабін В. – за. 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять шостої 
позачергової сесії обласної ради восьмого 
скликання.

 
2. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію Миколаївського обласного Центру 

медико-соціальної експертизи Миколаївської обласної ради шляхом приєднання 
до Комунального некомерційного підприємства «Миколаївська обласна клінічна 
лікарня» Миколаївської обласної ради. 

 
Доповідач: Ткаченко Ірина Станіславівна - в.о. начальника управління 

охорони здоров’я Миколаївської обласної військової адміністрації. 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Олабін В., Андрєєв Д.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 
розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Пропозицій та зауважень від членів комісії не надійшло. Кухта І. поставив 
на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
 Олабін В. – за. 
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Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять шостої 
позачергової сесії обласної ради восьмого 
скликання.

 
3. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання окремого індивідуально 

визначеного майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області (що обліковується на балансі обласної ради). 

 
Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна - керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, уповноважена особа з питань запобігання та 
виявлення корупції у  виконавчому апараті обласної ради. 

 
ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Андрєєв Д.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 
розгляд двадцять шостої  позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Кухта І. поставив на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фатьянов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Шевченко В. - за
 Олабін В. – за. 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0.

ВИРІШИЛИ: внести питання на розгляд двадцять шостої 
позачергової сесії обласної ради восьмого 
скликання.
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4. СЛУХАЛИ: Про план роботи Миколаївської  обласної ради восьмого 
скликання на 2025 рік.    

 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами виконавчого 

апарату обласної ради 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Олабін В.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 
розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Кухта І. поставив на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
 Олабін В. – утримався. 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 5; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 1; 
«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Рішення не прийняте.
 

5. СЛУХАЛИ: Про план роботи Миколаївської  обласної ради з 
регуляторної діяльності на 2025 рік. 

 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна –  керуюча справами виконавчого 

апарату обласної ради 
 

ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Олабін В.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував внести питання на 
розгляд двадцять шостої позачергової сесії обласної ради восьмого скликання. 

Кухта І. поставив на голосування оголошений ним проєкт висновків. 
 

Проведено поіменного голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
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 Олабін В. – утримався. 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 1; 
«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Рішення не прийняте.
 

Різне. 
 
1. СЛУХАЛИ: Про звернення депутата  обласної ради Ірини Шабільянової 

стосовно проведення ремонтних робіт автомобільної дороги обласного значення 
О151114, яке сполучає селище Миролюбове Воскресенської територіальної 
громади та автомобільну дорогу національного значення Н11. 

 
Інформує:  Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

Миколаївської обласної ради з питань промислової політики, підприємництва, 
транспортної інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 
енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
ВИСТУПИЛИ: Демченко Т., Кухта І., Олабін В.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував проєкт рекомендацій із 
пропозиціями та зауваженями  від членів комісії і поставив на голосування 
оголошений ним проєкт рекомендацій. 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
 Олабін В.. – за; 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації № 1 додаються. 
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2. СЛУХАЛИ: Про звернення депутата  обласної ради Демченко Тетяни 
стосовно встановлення світлофора на перехресті доріг Н14 (Кропивницький – 
Миколаїв) і Р55 (Одеса-Вознесенськ - Новий Буг), забезпечення освітлення цього 
перехрестя,  а також забезпечення освітлення вул. Покровської в с. Возсіятське, 
вулиць в селах Водяно-Лорине та Ольгопіль Вознесенського району  
Миколаївської області, по яких проходить  траса Н14. 

 
Інформує:  Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

Миколаївської обласної ради з питань промислової політики, підприємництва, 
транспортної інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 
енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Демченко Т.
 

За результатами обговорення, Кухта І. запропонував проєкт рекомендацій 
із пропозиціями та зауваженями  від членів комісії і поставив на голосування 
оголошений ним проєкт рекомендацій 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували –6 , 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0.

ВИРІШИЛИ: Рекомендації №2 додаються. 
 

3. СЛУХАЛИ: Про звернення депутата  обласної ради Демченко Тетяни 
стосовно проведення капітального ремонту доріг у с. Возсіятське 
Вознесенського району Миколаївської області 

 
Інформує:  Кухта Іван Васильович - голова постійної комісії 

Миколаївської обласної ради з питань промислової політики, підприємництва, 
транспортної інфраструктури, водногосподарського комплексу, енергетики та 
енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
ВИСТУПИЛИ: Кухта І., Демченко Т.,
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За результатами обговорення, Кухта І. запропонував проєкт рекомендацій 
із пропозиціями та зауваженями  від членів комісії і поставив на голосування 
оголошений ним проєкт рекомендацій. 
 

Проведено поіменне голосування:
 Кіч І. – за;
 Кухта І. – за;
 Фат’янов А. – за;
 Порхун В. – за;
 Шевченко В. – за;
 Шульгач С. – за. 

Підсумки поіменного голосування:
 усього проголосували – 6, 

з них: 
«за» - 6; 
«проти» - 0; 
«утримались» - 0; 
«не голосували» - 0. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендації №3 додаються.  

 
 
 
 
 
Голова постійної комісії  
обласної ради        Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 12 грудня  2024 року Миколаїв № 1
 
 
Про звернення депутата  обласної ради 
Ірини Шабільянової стосовно проведення 
ремонтних робіт автомобільної дороги 
обласного значення О151114, яке 
сполучає селище Миролюбове 
Воскресенської територіальної громади та 
автомобільну дорогу національного 
значення Н11. 
 
 

Заслухавши інформацію із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію взяти до відома. 

 
 

Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                           Іван КУХТА 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 12 грудня  2024 року Миколаїв № 2
 
 
Про звернення депутата  обласної ради 
Демченко Тетяни стосовно встановлення 
світлофора на перехресті доріг Н14 
(Кропивницький – Миколаїв) і Р55 
(Одеса-Вознесенськ - Новий Буг), 
забезпечення освітлення цього 
перехрестя,  а також забезпечення 
освітлення вул. Покровської в с. 
Возсіятське, вулиць в селах Водяно-
Лорине та Ольгопіль Вознесенського 
району  Миколаївської області, по яких 
проходить  траса Н14. 
 

Заслухавши інформацію із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

ВИРІШИЛА: 

Рекомендувати  службі відновлення та розвитку інфраструктури в 
Миколаївській області вжити заходів щодо встановлення світлофора на 
перехресті доріг Н14 (Кропивницький – Миколаїв) і Р55 (Одеса-Вознесенськ - 
Новий Буг), забезпечення освітлення цього перехрестя,  а також забезпечення 
освітлення вул. Покровської в с. Возсіятське, вулиць в селах Водяно-Лорине та 
Ольгопіль Вознесенського району  Миколаївської області, по яких проходить  
траса Н14.  
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                           Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 12 грудня  2024 року Миколаїв № 3
 
 
Про звернення депутата  обласної ради 
Демченко Тетяни стосовно проведення 
капітального ремонту доріг у 
с. Возсіятське Вознесенського району 
Миколаївської області 
 

Заслухавши інформацію із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

ВИРІШИЛА: 

1. Службі відновлення та розвитку інфраструктури в Миколаївській 
області, Головному управлінню Національної поліції в Миколаївській області 
до 25 грудня 2024 року вжити заходів у межах повноважень щодо: 

 
дотримання правил дорожнього руху великовантажним 

автотранспортом дорогами місцевого значення у с. Возсіятське 
Вознесенського  району, у тому числі встановлення відповідних дорожніх 
знаків;  

 
встановлення обладнання контролю дорожнього руху (фото-та 

відеофіксації) на автомобільній дорозі Н 14, яка проходить через населені 
пункти: с. Возсіятське, с. Ольгопіль та с. Водяно-Лорине Вознесенського 
району. 

  
2. Службі відновлення та розвитку інфраструктури в Миколаївській 

області вжити заходів щодо збільшення фінансування на ремонт доріг 
місцевого значення в с. Возсіятське, через які здійснюється підвезення 
будівельних матеріалів на ремонт автомобільної дороги Р 55. 
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3. Службі відновлення та розвитку інфраструктури в Миколаївській 
області терміново вжити заходів щодо освітлення: 

 автомобільної дороги Н14, яка проходить через населені пункти:             
с. Возсіятське, с. Ольгопіль та с. Водяно-Лорине Вознесенського району; 

перехрестя автомобільних доріг Н14 та Р55 у с. Возсіятське 
Вознесенського району. 

 
4. Державній екологічній інспекції в Миколаївській області вжити 

заходів у межах повноважень з перевірки діяльності асфальтобетонних 
заводів, розміщених на території с. Возсіятське Вознесенського району, 
стосовно дотримання ними екологічного законодавства, у тому числі 
розміщення та зберігання відходів виробництва. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                           Іван КУХТА 
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